
S-gruppen i Utbildningsnämnden önskar göra följande protokollsnotering: 

  

I bilaga 7 kan vi läsa att Ny skola 7-9, idrottshall, förskola är prio 1.  

Vi i S-gruppen är djupt oroade över att det inte finns en uppfattning när en ny skola 7-9, 
idrottshall, förskola kan stå klar. Ett frågetecken (?) är den enda vägledning 
Lokalresursplanen ger. Det väcker frågor om vad prio 1 egentligen betyder. Den styrande 
majoriteten sade att genom att pausa arbetet med Fjällastorpskolan och utreda alternativa 
placeringar skulle en ny skola stå färdig tidigare. 

Trafiksituationen nere vid Bollebygdskolan är oomtvistat stundtals kaotisk och situationen lär 
försämras och bli ännu mer riskfylld för våra barn och elever ju längre utredningen pågår. 

I Lokalresursplanen står det bl.a  ”Idrottshallar finns i anslutning till skolor och är fullbokade 
utanför skoltid, föreningslivet trycker aktivt på att de önskar fler lokaler men också möjlighet 
till lokaler för kansli och förråd.  Bollebygds saknar idrottsanläggningar som kan ta publik 
vilket är en fråga som bör prioriteras i arbetet med konkurrenskraftig samhällsutveckling”. Vi 
i S-gruppen  är kritiska till att det inte framgår av planen när en ny idrottshall kan vara klar 
och anser inte att ”arbetet med konkurrenskraftig samhällsutveckling” prioriteras. 

 


